

رقم الإشارة: صق / ۱۱،۱۲ / ۲۰۱۵ التاريخ: ۱/۸ / ۲۰۱۵

المحترم،

السيد/ عبد العزيز ناصر العمادي مدير إدارة الإدراج بورصة قطر

تحية طيبة وبعد،

## <u>Dividend Distribution for the Financial</u> Year Ended 31 December 2014

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Industries Qatar has recommended a dividend distribution for the financial year ended December 31st, 2014 of QR 4.2 billion, which is equivalent to QR 7 per share.

Since the initial public offering in April 2003, the Board of Directors has supported, and continues to support, a generous dividend payout practice that balances the needs and aspirations of shareholders with the necessity of maintaining adequate liquidity within the group for adverse market conditions and investment requirements, and the principles of financial prudence.

## توزيعات الأرباح عن العام المالى المنتهى في المنتهى في المرباع عن العام المالى المنتهى في المالى المنتهى المالى

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إحاطتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة قد أوصى بتوزيع ٤,٢ مليار ريال قطري عن الفترة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠١٤، بما يعادل ٧ ريال قطري للسهم الواحد.

حيث أنه منذ تأسيس الشركة في عام ٢٠٠٣، فقد انتهج مجلس الإدارة ولا يزال ينتهج ممارسة التوزيعات السخية التي توازن ما بين إحتياجات وطموحات المساهمين مع ضرورة المحافظة على السيولة الكافية في المجموعة لمقابلة ظروف الأسواق السلبية، ولاحتياجات الاستثمارات، ولرأس المال العامل ومتطلبات التمويل على الأسس والمبادئ الحكيمة.



Full disclosure of the financial statements of the aforementioned financial period will be provided as soon as the financials have been consolidated and the audit process is completed.

هذا، على أن يتم موافاتكم لاحقا بالإفصاح الكامل عن البيانات المالية عن الفترة المشار اليها فور الإنتهاء من توحيد الميزانيات وإتمام عملية التدقيق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

عبدالرحمن أحمد الشيبي المنسق العام

> نسخة: - هيئة قطر للأسواق المالية - سكرتير مجلس إدارة الشركة.